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Motion on “Regulating health foods”

Hon WONG Yung-kan has given notice to move the attached
motion on “Regulating health foods” at the Council meeting of 5 November
2003.  The President has directed that “it be printed in the terms in which it
was handed in” on the Agenda of the Council.

(Ray CHAN)
for Clerk to the Legislative Council

Encl.
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2003年年年年 11月月月月 5日日日日(星期三星期三星期三星期三)
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

黃容根議員就黃容根議員就黃容根議員就黃容根議員就“監管健康食品監管健康食品監管健康食品監管健康食品”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“鑒於市民購買健康食品的情況日趨普遍，但現時監管健康食品的法規存有不少
漏洞，本會促請政府制訂全面的健康食品規管機制，以保障消費者權益及促進健

康食品市場的發展。”

(Translation)

Motion on “Regulating health foods”
to be moved by Hon WONG Yung-kan

at the Legislative Council meeting
of Wednesday, 5 November 2003

Wording of the Motion

“That, whereas it has become increasingly common for the public to purchase health
foods, there are still quite a number of loopholes in existing legislation which
regulates such foods, this Council urges the Government to devise a comprehensive
regulatory mechanism for health foods, so as to safeguard the rights and interests of
consumers and facilitate the development of the health food market.”


